
Panem jest Jezus
Jakże wymowne dzisiaj są słowa Świętego Pawła Apostoła: Nikt
nie może powiedzieć bez pomocy Ducha Świętego: «Panem jest
Jezus». Właściwie każdy człowiek, czy to jest muzułmanin, Żyd,
czy  hindus,  a  nawet  człowiek  w  nic  niewierzący  może  się
swobodnie  wypowiadać  na  temat  Chrystusa.  Istnieje  mnóstwo
książek  poświęconych  Jezusowi:  Jego  historyczności,
prezentujących  różne  poglądy  na  Jego  temat,  próbujących
określać Jego wygląd, pochodzenie, a nawet opisujących Jego
„ziemskie dokonania”. Wśród tego mnóstwa opinii i poglądów na
temat  Jezusa  spotkamy  też  i  takie,  według  których  był  on
uznawany za Boga i Pana. Jednak to coś zupełnie innego, głosić
dowolne poglądy i opinie na temat Jezusa, a osobiście wyznawać
i uznawać w Nim swojego Pana i żywego Boga. I tu zaczynamy
rozumieć słowa św. Pawła: Nikt nie może powiedzieć bez pomocy
Ducha  Świętego:  «Panem  jest  Jezus».  To  wyznanie  nie  jest
wyłącznie  konstruktem  myślowym  człowieka,  który  po  długich
przemyśleniach doszedł do przekonania, że Chrystus jednak jest
kimś niezwykłym, że warto na Niego postawić w życiu, tak jak
się stawia na kogoś znanego, wyjątkowego. To jeszcze za mało.
Wyznanie: Moim Bogiem jest Pan Jezus, tak naprawdę wypływa
spoza nas samych, albo raczej wychodzi od Kogoś, kto w nas
mieszka i podpowiada nam w naszej duszy, kim naprawdę jest
Chrystus. I właśnie tym jest Duch Święty, który w nas żyje i
otwiera nas na całą prawdę o Panu Bogu, który objawił się i w
Jezusie Chrystusie żyjącym w Jego Kościele. [prob.]
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